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Interpelacja w sprawie braku chodnika na ulicy Wierzbięcice przy inwestycji 

„Nowy Rynek” 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

prace drogowe wokół powstającej inwestycji o nazwie „Nowy Rynek” u zbiegu ulic 

Wierzbięcice i Matyi spowodowały wiele utrudnień dla mieszkańców. Najbardziej 

uciążliwy jest brak chodnika na sporym odcinku Wierzbięcic. 

Obecnie mieszkańcy, którzy z różnych względów nie mogą korzystać z przejścia 

podziemnego, nie mają możliwości przedostania się na północną stronę ul. Matyi, 

mimo istniejącego przejścia dla pieszych przy przystanku tramwajowym o nazwie 

„Wierzbięcice”. Nie ma możliwości dojścia do tego tunelu od strony Wildy. 

Przebudowa układu drogowego wokół „Nowego Rynku” spowodowała z jednej strony 

całkowite zamknięcie ul. Przemysłowej, z drugiej strony – wschodniej - chodnik 

zagrodzono i włączono w teren placu budowy, przecinając tym samym ciąg pieszy i 

rowerowy i uniemożliwiając dotarcie do naziemnego przejścia przez ulicę Matyi.  

Osoby poruszające się na wózkach lub z wózkami, aby móc przedostać się na drugą 

stronę zmuszeni są korzystać z oddalonych o kilkaset metrów przejść albo przy 

Dworcu Głównym albo przy ul. Półwiejskiej.  

W trakcie opiniowania projektu zmiany organizacji ruchu przedstawionego przez 

inwestora Zarząd Dróg Miejskich zgłaszał stosowne uwagi, jednak Miejski Inżynier 

Ruchu zdecydował się zatwierdzić go w takiej formie, co jest z pewnością w kolizji z 

Standardami Dostępności dla Miasta Poznania. 

Zwracam się z prośbą o jak najszybsze przywrócenie możliwości ruchu pieszego na 

Wierzbięcicach na odcinku od ul. Jakuba Wujka do ul. Matyi (strona zachodnia). 
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